



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/102 2025 家長教師會會員大會暨中一家長會

敬啟者：

本校將於 2025 年 10 月 25 日（星期六）舉行「2025 家長教師會會員大會暨中一家長會」。當日，亦會進行「法團校董會替代家長校董選舉」及「第 21 屆家長教師會常務委員選舉」。由於您是本家教會的成員，懇請撥冗出席，以履行會員權利。當日活動詳情如下：

日期：	2025 年 10 月 25 日（星期六）
簽到時間：	9:45（簽到及獲取選票）
活動程序：	10:00-11:00 校長致辭及各主任分享 11:00-11:15 家長教師會年度報告 11:15-11:30 選舉投票 11:30-13:00 ● 中一家長會 ● 中二至中六年級家長教育課程 ● 選舉監票（法團校董會替代家長校董選舉及第 21 屆家長教師會常務委員選舉）
家長教育課程：	A．香皂製作與親子關係探討工作坊（人數：20 人） B．麻布袋製作與育兒技巧分享（人數：20 人） C．醒獅創業手工與親子溝通技巧（人數：20 人） D．艾草養生錘製作坊（人數：15 人） E．植物拓印袋製作坊（人數：15 人） F．選舉監票（不限人數） 以上課程費用全面，只供中二至中六年級家長選擇。
活動地點：	本校 G10 錦蘭堂及其他教室

因家長教育課程名額有限，有興趣參加者請於 10 月 17 日或以前回覆本通告，以便學校作出安排。而家長教育課程的入選名單將於 10 月 24 日或之前公布。如有查詢，請致電 2461 1555 與張家榮助理校長或李陽老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十月十三日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

e-class 通告回條部分

繳費通告/ 非繳費通告

問題 1：2025 家長教師會會員大會暨中一家長會事宜，

- ☐ 本人是中 1 家長，將出席是次活動 (跳到問題 3)
- ☐ 本人是中 2 至中 6 家長將出席是次活動，並參加家長教育課程(跳到問題 2)
- ☐ 本人是中 2 至中 6 家長將出席是次活動，但不參加家長教育課程(跳到問題 3)
- ☐ 本人未能抽空出席是次活動。(前往至回條結尾)

問題 2a：有關以下家長教育課程，請家長選擇參加_____為第一選擇: (跳到問題 2b)

(家長透過問題 2a&2b 可以任選其中 2 項，隨後學校將按照家長選擇分配其一項，活動費用全免)

- A：香皂製作與親子關係探討工作坊
- B：麻布袋製作與育兒技巧分享
- C：醒獅創業手工與親子溝通技巧
- D：艾草養生錘製作坊
- E：植物拓印袋製作坊
- F：選舉監票

問題 2b：有關以下家長教育課程，請家長選擇參加_____為第二選擇: (跳到問題 3)

(家長透過問題 2a&2b 可以任選其中 2 項，隨後學校將按照家長選擇分配其一項，活動費用全免)

- A：香皂製作與親子關係探討工作坊
- B：麻布袋製作與育兒技巧分享
- C：醒獅創業手工與親子溝通技巧
- D：艾草養生錘製作坊
- E：植物拓印袋製作坊
- F：選舉監票

問題 3.出席校長致辭及各主任分享教務的家庭總人數_____ (跳到問題 4)

問題 4.請問是否有向問學校查詢的問題

- ☐ 有(跳到問題 5)
- ☐ 沒有(前往至回條結尾)

問題 5.需要向學校查詢之問題:_____.

發出以下學生

全校



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

Circular 2025-2026/102

2025 Parent-Teacher Association Members' Meeting and Form 1 Parents' Meeting

Dear Parents/Guardians,

Our school will hold the “2025 Parent-Teacher Association Members' Meeting and Form 1 Parents' Meeting” on 25th October, 2025 (Saturday). On that day, the “Election for Substitute Parent Manager of the Incorporated Management Committee” and the “Election for the 21st Executive Committee of the Parent-Teacher Association” will also take place. As a member of our association, we kindly request your presence to exercise your membership rights. Details of the event are as follows:

Date:	October 25, 2025 (Saturday)
Check-in Time:	9:45 AM (Check-in and receipt of ballot)
Event Schedule:	10:00-11:00 Principal's speech and departmental sharing of academic affairs 11:00-11:15 Annual Report of the Parent-Teacher Association 11:15-11:30 Election Voting 11:30-13:00 ● Form one Parent Meeting ● Parent Education Courses for Form 2 to 6 ● Election Monitoring (Election of Corporate Board Members as Alternatives to Parent Governors and Election for the 21st Executive Committee of the Parent-Teacher Association)
Parent Education Courses:	A. Soap Making and Parent-Child Relationship Workshop (Capacity: 20 participants) B. Burlap Bag Making and Parenting Skills Sharing (Capacity: 20 participants) C. Lion Dance Handicrafts and Parent-Child Communication Skills (Capacity: 20 participants) D. Mugwort Wellness Hammer Making Workshop (Capacity: 15 participants) E. Plant Print Bag Making Workshop (Capacity: 15 participants) F. Election Monitoring (No Capacity Limit) <i>The above courses are free of charge and are available exclusively for parents of students in Forms 2 to 6 on</i>
Venue:	G10 School Theater and other classrooms

As some parent education courses have limited slots, interested participants are requested to reply to this notice by 17th October, that the school can make appropriate arrangements. The list of selected participants will be announced by on or before 24th October. Should you have any questions, please contact Assistant Principal Mr. Cheung Ka Wing or Mr. Peter Li at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

October 13, 2025



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

e-Class Reply Slip Section

Fee-related / Non-fee-related Notice

Question 1: Regarding the 2025 Parent-Teacher Association Members' Meeting and Form 1 Parents' Meeting

- ☐ I am a Form 1 parent and will attend this event (jump to Question 3)
- ☐ I am a Form 2 to 6 parent and will attend this event, and participate in the parent education courses (jump to Question 2)
- ☐ I am a Form 2 to 6 parent and will attend this event, but will not participate in the parent education courses (jump to Question 3)
- ☐ I am unable to attend this event. (go to the end of the reply form)

Question 2a: Regarding to Parent Education Courses, parents please choose ____ as the 1st choice. (Jump to Q2b)

(Through Q.2a & 2b, parents can choose any two options, and the school will then allocate one of the selected activities. The activity is free of charge.)

- ☐ A. Soap Making and Parent-Child Relationship Workshop
- ☐ B. Burlap Bag Making and Parenting Skills Sharing
- ☐ C. Lion Dance Handicrafts and Parent-Child Communication Skills
- ☐ D. Mugwort Wellness Hammer Making Workshop
- ☐ E. Plant Print Bag Making Workshop
- ☐ F. Election Monitoring

Question 2b: Regarding to Parent Education Courses, parents please choose ____ as the 2nd choice. (Jump to Question 3)

(Through Q.2a & 2b, parents can choose any two options, and the school will then allocate one of the selected activities. The activity is free of charge.)

- ☐ A. Soap Making and Parent-Child Relationship Workshop
- ☐ B. Burlap Bag Making and Parenting Skills Sharing
- ☐ C. Lion Dance Handicrafts and Parent-Child Communication Skills
- ☐ D. Mugwort Wellness Hammer Making Workshop
- ☐ E. Plant Print Bag Making Workshop
- ☐ F. Election Monitoring

Question 3: Total number of family members attending the Principal's speech and departmental sharing of academic affairs _____ (jump to Question 4)



裘 錦 秋 中 學 (屯 門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

Question 4: Do you have any questions to inquire about the school?

- ☐ Yes (jump to Question 5)
- ☐ No (go to the end of the reply form)

Question 5: Questions to inquire with the school: _____

Notice issued to the following students

School-wide